



To Parents of Secondary Students

As part of the Dubai Cares Adopt-a-School initiative, Latifa Secondary school will be hosting two final events to conclude our *Year of Giving* and celebrate the start of Ramadan.

You can find a detailed letter on the initiative here <http://bit.ly/2Gd5oug> and visit <http://bit.ly/LSGDubaiCares> for further information about the project.

On Thursday, 17th May 2018 students will be invited to wear their kandoras to school. Normal make-up and jewellery rules will apply. All students are encouraged to support this day by wearing their kandora and contributing a donation of 20 Dhs.

For our final event, we will be inviting the entire Latifa Community to donate UAE coins. We are aiming to collect 29,500 coins to represent every 100m from Nad Al Shiba to Katmandu. Donation boxes will be available at the front of school at drop off and pick up times throughout the Holy month of Ramadan.

We hope your daughter will enjoy these events and we thank you for your valuable support for this initiative.

Yours sincerely,
Ms DEBRA FORSYTH
Headteacher
CBS/C&A/28.



حضرة أولياء أمور طالبات المرحلة الثانوية الكرام

كجزء من مبادرة دبي العطاء "تبنى مدرسة" ستقوم طالبات باستضافة حدثين آخرين لإتمام عام الخير والاحتفال ببداية شهر رمضان المبارك. يمكنكم الحصول على مزيد من المعلومات حول المبادرة بالفتح على الرابط <http://bit.ly/2Gd5oug> وزيارة <http://bit.ly/LSGDubaiCares> لمزيد من المعلومات حول المشروع. ندعو جميع الطالبات لارتداء الكندورة في المدرسة وذلك يوم الخميس الموافق 17 مايو 2018. وتطبق القوانين المدرسية المعتادة فيما يخص المكياج والمجوهرات. كما نشجع جميع الطالبات على دعم هذا اليوم من خلال ارتداء الكندورة والمساهمة في التبرع بمبلغ 20 درهم.

وبالنسبة لهذا الحدث الأخير فإننا سنقوم بدعوة المجتمع المدرسي كاملاً مع أولياء الأمور للتبرع بالدرهم المعدنية الإماراتية حيث إن هدفنا جمع 29,500 قطعة معدنية لتمثل كل 100 م من ند الشبا إلى كاتماندو. وستوفر صناديق التبرعات عند مدخل المدرسة في أوقات توصيل واصطحاب الطالبات خلال شهر رمضان المبارك. نأمل أن تستمتع ابنتكم في هذه الفعاليات ونشكر لكم دعمكم القيم لهذه المبادرة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير
الآنسة ديبورا فورسايت
مديرة المدرسة
MAB/Enterprise/1.